
 
 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 14/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

Αρ. απόφ. 399/2012                                                      
Π ε ρ ί λ η ψ η 

Έγκριση τροποποίησης της υπ’ αριθ. 579/2009 
απόφασης του Δ.Σ. 

 
         Σήμερα 27 Ιουνίου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 15:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Συμβουλίου της 
Δημοτικής Κοινότητας Μακροχωρίου Δήμου Βέροιας, στο Μακροχώρι,  ύστερα από την με 
ημερομηνία 22-6-2012 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον 
Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 
του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  36 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. Μιχαηλίδης, 
5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 
8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Λ. 
Πουλασουχίδης, 12)Κ. Βοργιαζίδης, 13)Ν. Μωυσιάδης, 14)Χ. Κούτρας, 
15)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 16)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 17)Α. Καγκελίδης, 
18)Μ. Παπαϊωνάννου, 19)Θ. Κορωνάς, 20)Κ. Συμεωνίδης, 21)Γ. Κάκαρης, 
22)Β. Παπαδόπουλος, 23)Κ. Κουτσαντάς, 24)Α. Νεστορόπουλος, 25)Α. 
Βεσυρόπουλος, 26)Β. Γιαννουλάκης, 27)Χ. Τσιούντας, 28)Ε. Γουναράς, 
29)Γ. Σουμπέκας, 30)Κ. Παναγιωτίδης, 31)Δ. Γκέκα, 32)Α. 
Παπαδόπουλος, 33)Σ. Κουμτσίδης, 34)Ι. Σοφρόνωφ, 35)Γ. Μελιόπουλος, 
36)Ι.Αγγέλογλου. 

Θ. Αγγελίνας, Π. Τσαπαρόπουλος, 
Λ. Τσαβδαρίδης, Α. Γκαμπέσης, 
Κ.Κοστογλίδου. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσιου, Α. Βοργιαζίδου, 
Ε. Κελεσίδης, Ν. Αγγέλου. 

Κ. Καπανίδης. 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, 
Α.Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, 
Ι.Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Χ.Γαϊτάνου, Α.Βεσυρόπουλος, Μ.Σουμελίδης, 
Κ.Παναγιωτίδης, Γ.Σουμπέκας, Π.Παυλίδης και Ν.Τσιαμήτρος και αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Βεσυρόπουλος, Κ.Παναγιωτίδης, 
Τ.Χατζηαθανασίου, Β.Γιαννουλάκης και Γ.Σουμπέκας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 392/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Αγγέλογλου, Γ.Μελιόπουλος και Ι.Σοφρόνωφ 
3) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού μεταξύ των θεμάτων 395 και 396/2012 προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Σουμπέκας, Χ.Τσιούντας και Ι. 
Αγγέλογλου και αποχώρησε ο κ. Ν.Τσιαμήτρος. 
4) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού του εκτάκτου θέματος «Έγκριση ή μη και παραλαβή της μελέτης ικριωμάτων «Γέφυρας Αφών 
Κούσιου» προσήλθαν οι κ.κ. Β.Γιαννουλάκης, Γ.Μελιόπουλος και Ι.Σοφρόνωφ και αποχώρησε ο κ. Α.Παπαδόπουλος. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 396/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Παπαδόπουλος. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 399/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Παπαδόπουλος, Α.Νεστορόπουλος, Κ.Κουτσαντάς, 
Γ.Μελιόπουλος και Ι.Σοφρόνωφ. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 401/2012 απόφασης αποχώρησε η κ. Μ.Παπαϊωάννου και προσήλθε ο κ. Κ.Κουτσαντάς. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 405/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Λαζαρίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Α.Νεστορόπουλος, 
Μ.Παπαϊωάννου, Γ.Μελιόπουλος και Ι.Σοφρόνωφ. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 406/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης και Α.Νεστορόπουλος και προσήλθε ο κ. 
Α.Λαζαρίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού μεταξύ των θεμάτων 406 και 407/2012 αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Συμεωνίδης, Α.Λαζαρίδης και 
Ε.Γουναράς και προσήλθε ο κ. Α.Νεστορόπουλος. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 407/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μιχαηλίδης και Λ.Πουλασουχίδης και προσήλθαν οι κ.κ. 
Α.Λαζαρίδης και Ν.Μωυσιάδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 409/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Ε.Γουναράς. 
13) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 11ου θέματος της ημερήσιας διάταξης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Αγγέλογλου, Κ.Κουτσαντάς και 
Π.Παυλίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 412/2012  απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος και Ι.Σοφρόνωφ. 

 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στην αντιδήμαρχο Βαρβάρα Σταυροπούλου, η 

οποία εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 
Ζητώ από το Δ.Σ. τη συζήτηση και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος της 

τροποποίησης της 579/2009 απόφασης του Δ.Σ., η οποία αφορά την παραχώρηση της χρήσης των 
αυλείων χώρων των σχολικών συγκροτημάτων για τη δημιουργική απασχόληση των μαθητών. 

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση της αντιδημάρχου; 
Μέλη: Ναι. 
Στη συνέχεια, αφού συναίνεσε η Δήμαρχος και δέχθηκε ομόφωνα το συμβούλιο να 

συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια 
διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 27-6-2012 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου Σταυροπούλου 
Βαρβάρας, που έχει ως εξής: 

Με την αρ. 579/2009 απόφαση του Δ. Σ. Βέροιας είχε τροποποιηθεί η αρ. 552/2007 
σχετική απόφαση  που αφορούσε   στην  παραχώρηση των αύλειων  χώρων  των  σχολικών 
συγκροτημάτων  κατά τις ώρες  μη λειτουργίας  τους,  για την  εποικοδομητική  απασχόληση 
και την άθληση των μαθητών. Επειδή τα δεδομένα παρουσίας των σχολικών φυλάκων στα 
σχολεία έχουν αλλάξει εισηγούμαστε στο ΔΣ την τροποποίηση της προηγούμενης  υπ΄αριθ. 
579/2009 απόφασης σύμφωνα με τα νέα δεδομένα ως εξής:  
        «Εκφράζει τη θέση του υπέρ της παραχώρησης της χρήσης των αύλειων χώρων των 
σχολικών συγκροτημάτων της Δημοτικής Κοινότητας Βέροιας  που φυλάσσονται από 
σχολικούς φύλακες, καθώς και των υπαίθριων αθλητικών εγκαταστάσεων αυτών, για την 
εποικοδομητική απασχόληση και την άθληση των μαθητών,  κατά τις ώρες  μη λειτουργίας των 
σχολείων και ειδικότερα  κατά τις ώρες 18:00 έως την ώρα λήξης του ωραρίου των 
εργαζομένων  σχολικών φυλάκων. 
        Ο Δήμος θα φροντίζει  για την καθαριότητα των παραπάνω χρόνων καθώς και την 
αποκατάσταση  των ζημιών που τυχόν θα προξενηθούν.  
        Πέραν του καθορισμένου ωραρίου κάθε παρουσία στους παραπάνω χώρους δύναται να 
ελεγχθεί  από τα αρμόδια όργανα.» 

      Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Σταυροπούλου: η απόφαση είναι η 579/2009, βάσει της οποίας παραχωρείται ο χώρος 

για άθληση και απασχόληση των παιδιών, τους θερινούς μήνες από τις 18:00 μέχρι 23:00 και 
για τους χειμερινούς μήνες από τις 17:00 μέχρι τις 21:30.  

Επειδή οι σχολικοί φύλακες σχολούν στις 10 η ώρα, να τροποποιήσουμε την απόφαση 
αυτή ώστε φεύγοντας ο φύλακας να κλειδώνει τις σχολικές αυλές. Έχει να κάνει με την 
ασφάλεια των παιδιών. Αυτό μας ενδιαφέρει, όλοι θέλουμε τα παιδιά να είναι στις σχολικές 
αυλές, να παίζουν και να αθλούνται, αλλά μεγάλη σημασία έχει η ασφάλεια.  

Η πρόταση είναι οι σχολικές αυλές να παραμένουν ανοιχτές εκεί όπου υπάρχουν οι 
σχολικοί φύλακες, όσο είναι ο σχολικός φύλακας. Από εκεί και πέρα, αν το Σαββατοκύριακο 
που θα είναι κλειστές οι σχολικές αυλές αν οι γονείς επιθυμούν τα παιδιά τους να παίζουν και 
να χρησιμοποιούν το χώρο, μπορεί σε συνεργασία με το Δήμο και με τον Διευθυντή του 
σχολείου να δίνεται το κλειδί στον σύλλογο γονέων και κηδεμόνων του αντίστοιχου σχολείου 
αν θέλουν να χρησιμοποιήσουν τη σχολική αυλή. Ενημέρωση για αυτό έχουνε και ο Πρόεδρος 
της ένωσης των συλλόγων γονέων και κηδεμόνων της πρωτοβάθμιας και αντίστοιχα η 
Πρόεδρος της ένωσης συλλόγων γονέων και κηδεμόνων της δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης στην 
οποία συμφωνούν. 

Σοφρόνωφ: Κα Σταυροπούλου, οι σχολικοί φύλακες προφανώς στα σχολεία που 
υπάρχουν έχουν ένα συγκεκριμένο ωράριο, αυτό προφανώς θα είναι ή πρωινό ή απογευματινό. 

Σταυροπούλου: όλοι οι σχολικοί φύλακες, το καλοκαίρι, είναι σε απογευματινό ωράριο, 
έχουν γυρίσει απόγευμα, μόλις κλείνουν τα σχολεία γυρίζουν σε απογευματινό ωράριο.  

Σοφρόνωφ: Επομένως τα πρωινά, τα σχολεία θα παραμένουν κλειστά και θα 
παραμένουν κλειστά για να καταλάβω σωστά, όσα σχολεία δεν έχουν σχολικό φύλακα, θα 
παραμένουν κλειστά όλα τα σχολεία το Σαββατοκύριακο, έχουν δεν έχουν σχολικό φύλακα και 
μόνο αν ένας διευθυντής αναλάβει.  

Σταυροπούλου: Συγγνώμη, λάθος το καταλάβατε, ο σύλλογος γονέων και κηδεμόνων, 
όχι ο διευθυντής, ο διευθυντής ποτέ δεν θα είναι εκεί. 

Σοφρόνωφ: Είπατε ο σύλλογος γονέων θα απευθυνθεί στον διευθυντή. 



Σταυροπούλου:  Θα απευθυνθεί στο Δήμο και σε συνεργασία με τον διευθυντή θα του 
δώσουμε το κλειδί της σχολικής αυλής. 

Σοφρόνωφ: Δηλαδή ο σύλλογος θα έχει την ευθύνη. 
Σταυροπούλου: Ο σύλλογος θα έχει την ευθύνη, ο διευθυντής δεν μπορεί να έχει την 

ευθύνη 
Σοφρόνωφ:  Κατανοητό. Παρανόησα, συγγνώμη. 
Σταυροπούλου: Να σας πω κάτι; Έχει πάρα πολύ μεγάλη σημασία η ασφάλεια των 

παιδιών που παίζουν εκεί. Νομίζω όλοι θα έχετε δει σκηνές όπου μπαίνουνε μηχανές, είναι το 
14χρονο με τη μηχανή και κάνει σούζα και παραδίπλα παίζει το παιδί των 7 χρόνων. Αν δεν 
υπάρχει κάποιος να ελέγχει και να προστατεύει αυτήν την σχολική αυλή, δεν ξέρω πως θα 
αποφύγουμε κάποια ατυχήματα.  

Παυλίδης: Άκουσα ότι μπαίνουνε μηχανές. Ρωτάω λοιπόν ο σύλλογος γονέων θα είναι 
εκεί  παρών τόσες ώρες και θα τους προστατεύει; Βάζουμε τους συλλόγους υπεύθυνους και 
αυτοί θα ακολουθήσουν ωράριο σχολικών φυλάκων;  

Δεύτερη ερώτηση: οι σχολικοί φύλακες μου είπαν ότι θα  μου δοθούν τώρα στα 
αθλητικά κέντρα, για να καλύψουν κάποιους που τους χρωστάμε 136 ρεπό, να έρθουν εκεί να 
βοηθήσουν να κάνουν τους φύλακες, γιατί δεν έχουμε προσωπικό. Τελικά θα μείνουν στα 
σχολεία ή θα έρθουν στα αθλητικά κέντρα;  

Θα μείνουν τα σχολεία τα πρωινά κλειστά, είτε υπάρχουν σύλλογοι ή ο σύλλογος θα 
φυλάει και το πρωί και το απόγευμα σε διπλές βάρδιες;  

Μερικά σχολεία που έχουν αθλοπαιδιές όπως τις έχουν αναλάβει, μπάσκετ για 
παράδειγμα όπως στο 2ο γυμνάσιο, υπάρχουν ομάδες που κάνουν αθλητισμό, αυτοί τι θα 
κάνουν; Θα απευθύνονται στο σύλλογο; Πως μελετάτε αυτό το πράγμα; 

Σταυροπούλου: Όσον αφορά τους σχολικούς φύλακες που ζητήσατε,  κάποια σχολεία 
έχουν δύο σχολικούς φύλακες γιατί λειτουργούν σε εκείνο το χώρο και εσπερινά. Αυτοί οι 
φύλακες μπορούν να παραχωρηθούν όπως μας ζητήσατε.  

Όλα τα σχολεία της Βέροιας έχουν από ένα φύλακα, επομένως θα υπάρχει παρουσία 
του σχολικού φύλακα. Όσον αφορά το άλλο που ρωτήσατε, αν κάνει αίτημα ο  σύλλογος 
γονέων και κηδεμόνων ότι θέλει να χρησιμοποιήσουν τα παιδιά το χώρο, θα αναλάβει και την 
ευθύνη, από τη στιγμή που δεν έχουμε κάποιον, πως θα αναλάβουμε εμείς την ευθύνη και να 
έχουμε ανοιχτή τη σχολική αυλή ώστε να μπαίνουνε όλοι και δεν μπορούμε να ελέγξουμε ποιοι 
μπαίνουνε μέσα; Η πρόταση είναι αυτή, αν έχετε κάποια άλλη πρόταση, να την πείτε. 

Δήμαρχος: Να υπενθυμίσω κάτι άλλο. Για το αστικό κέντρο, ότι οι χώροι που έχουν 
στη διάθεσή τους τα παιδιά είναι ελάχιστοι. Είναι μόνο οι αυλές των σχολείων ουσιαστικά, εάν 
πάτε στην περιοχή του 6ου σχολείου, από την οδό Ελιάς μέχρι την οδό Ανοίξεως, υπήρχε ένα 
ΠΙΚΠΑ, έγινε ο χώρος τεχνών, τελείωσε. Υπάρχει μόνο το σχολείο. Καταλαβαίνετε ότι 
υπάρχουν περιοχές που οι μόνες διέξοδοι για τους ανήλικους και τους εφήβους, είναι κάποιες 
αυλές. Άρα πρέπει να λάβουμε αποφάσεις. 

Τσαβδαρίδης: Αντιδήμαρχε, τι ώρα σχολάνε οι σχολικοί φύλακες; 
Πρόεδρος: 10 το βράδυ.  
Καγκελίδης: Είπε η Δήμαρχος ότι υπάρχουν ελάχιστοι χώροι, ελαχιστότατοι υπάρχουν, 

δεν είναι όπως στα χωριά, ιδίως η πόλη. Τα παιδιά των χωριών συνήθως παραβατικά μπαίνουν 
μέσα, πηδάνε τα κάγκελα και την πόρτα και να την κλείσεις μπαίνουν από πάνω, δεν υπάρχει 
περίπτωση. Υπάρχουν χώροι στα χωριά συνήθως αλλά όχι στην πόλη.  

Θέλω να πω ότι ούτως ή άλλως στη δευτεροβάθμια εκπαίδευση, οι διευθυντές ανοίγουν 
τα σχολεία Σαββατοκύριακα, τα έχουν ανοικτά. Όταν τους κάλεσα εγώ και έκανα μια 
σύσκεψη, μου λένε: και που θα πάνε τα παιδιά; Τα ανοίγουμε και αναγκαστικά πηγαίνουν.  

Όσο για την πρόταση της κας Σταυροπούλου, είναι προς στη σωστή κατεύθυνση, ως 
προς την άποψη ότι αυτοί που πρέπει να ενδιαφερθούν για τα παιδιά τους, ειδικά αν είναι και 
του δημοτικού μάλιστα, που μπαίνουν μεγαλύτερης ηλικίας παιδιά μέσα στα δημοτικά με 
μηχανάκια ή οτιδήποτε, καλό είναι και οι σύλλογοι γονέων και κηδεμόνων κάποτε να 
αναλάβουν μια ευθύνη. Είναι πρόσθετο, γιατί και να μην δώσεις κλειδιά και να είναι κλειστό 
θα πηδήξουνε από πάνω και μέσα θα είναι χειρότερα, δεν είναι το μηχανάκι που κάνει ζημιά. 
Αρχίζει και ο ξυλοδαρμός και το σπάσιμο, ίσα-ίσα θα είναι χειρότερα αν είναι κλειστά τα 
σχολεία. Να είναι ανοιχτά. Ναι μεν αν κάποιοι διευθυντές έχουνε ειδικούς λόγους να πουν ότι 
το δικό τους το σχολείο δεν ανοίγει για κάποιους λόγους, θα το ακούσει η αντιδήμαρχος 
Παιδείας και εκεί θα δούμε τι θα κάνουμε. Μπορεί σε κάποιο σχολείο να υπάρχει μια 



ιδιαιτερότητα, εφόσον υπάρχει μια παραβατικότητα, μπορεί εκείνη η περιοχή να έχει πολλά 
άτομα. Αλλά νομίζω ότι πρέπει να είναι ανοιχτά τα σχολεία και εγώ ήμουνα κατά. Αλλά στη 
συνέχεια πείστηκα γιατί πηγαίνω στα σχολεία και βλέπω πως είναι. Δεν μπορούνε τα παιδιά να 
πάνε κάπου. Μόνο στις διακοπές φεύγουνε από την πόλη, αλλιώς δεν υπάρχουνε ούτε γήπεδα.  

Τα πάρκα που πηγαίνουνε χειρότερα είναι. Σπάνε και δέντρα, σπάνε και οτιδήποτε. 
Καλύτερα να μπουν στο σχολείο με μια επίβλεψη και του συλλόγου γονέων. Θα μου πείτε, αν 
γίνει κάτι  θα έχει την ευθύνη ο σύλλογος; Όχι, τουλάχιστον θα υπάρχει μια λίγη επιστασία.  
  Πρόεδρος: Κε Καγκελίδη, εκφράζεται ευχή νομίζω. Αν είναι ανοιχτή εξ’ ορισμού με 
απόφασή μας η αυλή, δεν υποχρεώνεται επομένως να πάει και ο γονέας. Εάν συμβεί στον 
αύλειο χώρο ένα ατύχημα, οποιοδήποτε ατύχημα, τότε θα δώσει λόγο η δημοτική αρχή. Γιατί 
δεν μερίμνησε ασφαλώς να φέρει τα παιδιά, δεν είναι ένας οποιοσδήποτε δημόσιος χώρος, 
είναι αναγκαιότητα τέτοιων χώρων άθλησης στα μεγάλα αστικά κέντρα, γενίκευσε λοιπόν ένα 
μέτρο και ανοίγουμε τις αυλές και στη Βέροια που υπάρχουνε χώροι να παίξουν τα παιδιά. Δεν 
είναι μονοδιάστατο, ανοιχτή αυλή σημαίνει και ευθύνη  αυτού που έχει την κυριότητα του 
χώρου, και δεν είναι υποκατάστατο της παιδικής χαράς και της αλάνας. Είναι αυλή δημοτικού 
σχολείου. Όποιοι θέλουν κάνουν χρήση δεν θα απαγορευτεί, αλλά θα πάρουν και την ευθύνη.  

Ο Δήμος έχει ένα  όργανο που λέγεται σχολικός φύλακας και 10 η ώρα θα φύγει. 
Όποιος είναι εκεί λοιπόν πρέπει να έχει την επιμέλεια, ο γονέας δηλαδή να έχει και την ευθύνη 
για τον έφηβο που θα πάει εκεί και θα κάνει τις ασχήμιες του, αν τις κάνει.  

Καγκελίδης: Άρα οι σύλλογοι γονέων να αναλάβουν την ευθύνη με αποφάσεις τους, 
και να μας φέρουν τις αποφάσεις.  

Β.Παπαδόπουλος: οι αυλές των σχολείων και τα σχολεία είναι δημόσια κτίρια. Αν σε 
ένα πάρκο γίνει ένα ατύχημα ποιος θα έχει την ευθύνη; Την ευθύνη την έχει και πάλι ο δήμος. 
Αν πέσει ένα παιδάκι από την κούνια, συγχωρήστε μου την άγνοια, ποιος θα φταίει για την 
κούνια μιας παιδικής χαράς που πήγε ένα παιδάκι μόνο του, 7-8 χρονών;  Ο γονέας ο οποίος 
δεν είναι εκεί μαζί του; Σε μια περιοχή του σχολείου που εκείνη την εποχή το σχολείο είναι 
κλειστό και είναι η αυλή ανοιχτή, αν πέσει ένα παιδάκι και χτυπήσει ποιος είναι υπεύθυνος; Ο 
Δήμος; Ποιος μας λέει εμάς ότι πρέπει να είναι όλα κλειστά και καγκελόφραχτα; Υπάρχει 
κάποια νομοθεσία που να απαγορεύει την είσοδο σε κάποια σχολεία, σε κάποιες αυλές σε 
κάποιους χώρους; Υπάρχει κάτι τέτοιο; Εγώ δεν έχω δει τέτοιο πράγμα. Άλλο να γίνεται η 
χρήση από οργανωμένους συλλόγους ή απ’ τους συλλόγους γονέων που πρέπει να πάρουν 
άδεια. Νομίζω είναι κάτι διαφορετικό και οι σχολικοί φύλακες, εάν θα μπορούσαν να ήταν 
αρκετοί και για να μην αναιρούμε αυτά που λέμε, εάν μπορούν οι σχολικοί φύλακες να 
εξασφαλίσουν τουλάχιστον το 50% να μην πω παραπάνω των σχολείων ότι θα είναι ανοιχτά, 
τότε να το κάνουμε αλλά να μην αρχίσουνε οι σχολικοί φύλακες τώρα με το «καλημέρα σας» 
να παίρνουν τις άδειες και από τους 10, τους 2 πάρουν τα νομικά πρόσωπα, 10 φύγουνε σε 
άδεια και τα σχολεία θα είναι όλο το καλοκαίρι κλειστά. Σ’ αυτό πρέπει να υπάρξει μια 
μέριμνα.  

Σουμπέκας:  Εγώ Πρόεδρε δεν πείστηκα από την εισήγηση της αντιδημάρχου, διότι δεν 
έχει γίνει μια σχετική έρευνα όπως είπαν και οι προηγούμενοι και προτείνω να γίνει 
πραγματικά αυτή η έρευνα σε κάθε σχολείο.  

Όπου υπάρχει φύλακας πράγματι να είναι μέχρι τις 10 η ώρα, όπου δεν υπάρχει να 
αναλάβει την ευθύνη ο σύλλογος, αφού όμως προηγούμενα το συζητήσουν και πάρουν μια 
απόφαση οι σχολικές επιτροπές. Επομένως η καλύτερη θέση είναι η απόφαση η οποία πάρθηκε 
το 2009 και δεν πρέπει να τροποποιηθεί διότι δεν σκεφτήκαμε και την καρδιά του παιδιού. Αν 
δει το παιδί το σχολείο κλειστό, κλειδαμπαρωμένο, θα πει: τι γίνεται εδώ πέρα; Μην ξεχνάτε 
ότι και εσείς  και εγώ   είχαμε έδρα το σχολείο. Είχαμε δίπλα το γήπεδο και πηγαίναμε στο 
σχολείο, στη βρύση του σχολείου πίναμε νερό. Το θέλαμε το σχολείο. Αυτό δεν το λάβαμε 
υπόψη. Θέλω να πω ότι θα πρέπει να το δει καλύτερα η αντιδήμαρχος με τους συλλόγους, σε 
κάθε ένα σχολείο. Νομίζω ότι αυτό θα ήταν το πιο σωστό.  

Σταυροπούλου: Ίσως δεν ακούσατε ότι επικοινώνησα, ήρθα σε επαφή με την ένωση 
των συλλόγων γονέων και κηδεμόνων πρωτοβάθμιας και δευτεροβάθμιας και συζήτησα το 
θέμα. Σε περίπτωση που κάποιο σχολείο επιθυμούν να είναι ανοιχτό, αυτοί θα έρθουν να 
συνεννοηθούν μαζί μας. Δε θα απευθυνθούμε πρώτα σε όλους τους συλλόγους για το αν 
θέλουνε. Μπορεί κάπου να υπάρχουν οι χώροι και να μην επιθυμούν. Θα έρθουν θα 
συνεργαστούμε μαζί, θα συμφωνήσουμε ώστε το συγκεκριμένο σχολείο να ανοίξει. Αν δεν 
έρθουν σημαίνει ότι δεν ενδιαφέρονται να είναι ανοιχτός ο χώρος για να παίξουν τα παιδιά. 



Δεν μπορώ να απευθυνθώ σε όλους τους συλλόγους γονέων και κηδεμόνων, υπάρχει η ένωση 
και των δύο, της πρωτοβάθμιας και της δευτεροβάθμιας.  

Τσιαμήτρος:  Εγώ θα αναφερθώ μόνο στο κέντρο της πόλης, για την Βέροια, που έχω 
και γνώση.  

Έχω την άποψη ότι αυτό που είπε η Δήμαρχος είναι σωστό, δεν υπάρχουνε άλλοι 
χώροι. Τα παιδιά μου πάντα παίζανε στην αυλή του δημοτικού σχολείου ακόμη και όταν 
μεγάλωσαν και πήγαν στο γυμνάσιο, που ήταν κοντά στο σπίτι. Δεν υπήρχαν πολλά 
προβλήματα, η πρότασή μου είναι να είναι ανοιχτές όλες οι αυλές των σχολείων με ευθύνη των 
γονέων που θα πηγαίνουν τα παιδιά τους να παίζουν εκεί. Όπως είναι ανοιχτές οι παιδικές 
χαρές, τα πάρκα του Δήμου και όλα αυτά.  

Δεν μπορούμε να λέμε ότι αν συμβεί κάτι στην αυλή του σχολείου φταίει ο Δήμος και 
αν συμβεί κάτι στην παιδική χαρά ή στο πάρκο δε φταίει ο Δήμος. Τα παιδιά ή εκεί θα πάνε ή 
στους δρόμους θα γυρνάνε. Ή στο πάρκο θα πάνε, στην παιδική χαρά ή στην αυλή του 
σχολείου που την ξέρουν κιόλας, είναι οικείος χώρος ή θα γυρίζουν στους δρόμους να τα 
πατήσουν αυτοκίνητα και να συμβούν χειρότερα πράγματα.  

Από εκεί και πέρα όταν λέμε ότι αν κλείσουν οι αυλές τα μεγαλύτερα παιδιά θα πηδάνε 
από τα κάγκελα, αυτό έχει μεγαλύτερο κίνδυνο κατά τη γνώμη μου. Συμβαίνει αυτό σταθερά, 
θα γλιτώσουν μόνο τα μικρότερα παιδιά που ούτως ή άλλως δε πρέπει να αφήνουν ελεύθερα οι 
γονείς τους, εφτάχρονα παιδιά να παίζουν μόνα τους στην πόλη τουλάχιστον στη Βέροια. 
πρέπει να έχουνε εποπτεία από τους γονείς. Άρα η πρότασή μου είναι να μένουν ανοιχτά τα 
σχολεία κατά τη διάρκεια της ημέρας, εφόσον υπάρχουν σχολικοί φύλακες, να κρατάνε το 
ωράριο οι φύλακες και για όσα δεν έχουνε να γίνει ένα κυκλικό. Να οριστεί ένας από αυτούς 
να πηγαίνει να τα κλειδώνει με την πτώση της νύχτας.  

Παυλίδης:  Η πρότασή μου είναι, για να μην λέμε τα ίδια, να μείνουν ανοικτές οι αυλές 
των σχολείων με ευθύνη των γονέων που πάνε τα παιδιά τους. Αν θέλουμε να μιλήσουμε για 
συλλόγους, η γυναίκα μου ήταν στο σύλλογο 6ου ,13ου  και έβγαινε επειδή δεν πήγαινε καμία 
άλλη. Μαζεύτηκαν τρεις γυναίκες  και δεν ήθελε και καμία και τις παρακαλούσαν και ήταν 
πάντα το ίδιο , και οι πρόεδροι των συλλόγων που είναι πάντα οι ίδιοι δεν θα αναλάβουν καμία 
ευθύνη. Μπορεί τα δικά τους τα παιδιά να είναι διακοπές είτε στη θάλασσα είτε στο Σέλι και  
να μην θέλουν να πάρουν την ευθύνη για τα άλλα παιδιά. Γιατί να πηγαίνει λοιπόν ο σύλλογος 
εκεί; Ενώ ο γονέας όταν είναι  ανοιχτό το σχολείο  το στέλνει. Εμείς δηλαδή πως μεγαλώσαμε 
τόσα χρόνια; Και να σας πω και κάτι; Και τα κυλικεία που είναι στα δημοτικά ή στα γυμνάσια 
μπορούμε να τα βάλουμε να είναι ανοικτά το απόγευμα και να παρακολουθούν εκεί τι 
συμβαίνει. Εάν θέλουμε να επεκτείνουμε το μέτρο, ας τα υποχρεώσουμε και στις δημοπρασίες 
να είναι ανοιχτά να προσέχουνε και τι γίνεται στην αυλή του σχολείου. 

Δήμαρχος: συγγνώμη που θα διακόψω Παύλε, μια και ανέφερες τα κυλικεία, που 
έστειλα συνοδεία εγώ εχθές διότι το έχουνε κάνει καφετέρια. Σε αυτή την εποχή της κρίσης 
όλοι επινοούνε   ένα τρόπο να τα οικονομήσουνε. Και κάποιοι βάζουνε τραπεζοκαθίσματα και 
λοιπά το απόγευμα. Είναι κίνδυνος. Ούτε να το αναφέρουμε αυτό.  

Σοφρόνωφ: Θα συμφωνήσω με κάποιους που μίλησαν νωρίτερα. Επειδή το αστικό 
κέντρο της Βέροιας δεν έχει άλλους χώρους άθλησης και παιχνιδιών, ιδιαίτερα για τα μικρά 
παιδιά, τα σχολεία πρέπει να παραμένουν ανοιχτά. Τουλάχιστον οι πόρτες να παραμένουν 
ανοιχτές όλη τη   διάρκεια της ημέρας.  

Το ίδιο θα έλεγα ότι πρέπει να γίνει και στα χωριά με την έννοια π.χ. στα Ριζώματα που 
έχω μια εικόνα, το γήπεδο μπάσκετ είναι μέσα στο σχολείο, δεν υπάρχει σχολικός φύλακας, τα 
παιδιά που θα παίξουν μπάσκετ;  

Υπάρχει όμως μια παραπληροφόρηση αγαπητοί συνάδελφοι και των γονιών, ιδιαίτερα 
στο αστικό κέντρο ότι οι σχολικοί φύλακες έχουν και γενικότερα την ευθύνη. Επειδή μένω 
ακριβώς δίπλα στο 1ο δημοτικό, έχω ακούσει τα μύρια όσα να σέρνουν τους ανθρώπους 
πρωινές ώρες και μεταμεσονύκτιες ώρες, ενώ οι άνθρωποι δεν έχουνε την ευθύνη. Θα πρότεινα 
λοιπόν πρώτον να μείνουν ανοικτά τα σχολεία, δεύτερον η απόφαση του Δ.Σ. όποια και αν 
είναι αυτή να κοινοποιηθεί με οποιοδήποτε τρόπο, μέσω του Τύπου, μέσω των ενώσεων 
γονέων, μέσω των σχολικών επιτροπών σε όλους τους συλλόγους γονέων για το ποια είναι η 
απόφαση να γνωρίζουν, γιατί δεν γνωρίζουν. Νομίζω πως τώρα είναι δύσκολο γιατί δε 
λειτουργούν και τα σχολεία, αν το βλέπαμε έστω 20 ημέρες νωρίτερα θα ήτανε ευκολότερο, 
πάντως πρέπει να κάνουμε με οποιονδήποτε  τρόπο μια προσπάθεια να κοινοποιηθεί  αυτό 
στους γονείς.  



Θέλω να βάλω και μια άλλη παράμετρο. Τι γίνεται μετά τις 10; Στις 12, στις 1, στις 2, 
όταν δεν υπάρχουν μόνο φαινόμενα παραβατικότητας, δεν ξέρω πως τα εννοείτε, αλλά 
υπάρχουν και άλλα επικίνδυνα πράγματα που γίνονται στις αυλές των σχολείων; Αυτή η 
διάσταση, δεν ξέρω, ας δουν και οι σχολικές επιτροπές, έχει κάπου έξω από τα σχολεία 
security τάδε και περνάμε κάθε τόσο και τα λοιπά. Λοιπόν δεν περνάει τίποτα, δεν περνάει 
κανένας, έχω βρει στην αυλή μου μύρια όσα, δεν θέλω να αναφέρω, από ήπια μέχρι πάρα πολύ 
επικίνδυνα, ο Νίκος ξέρει γιατί μένω  πολύ κεντρικά. Αυτά είναι επικίνδυνα πράγματα, μέχρι 
και στο μπαλκόνι μου βρήκα παιδί, με συγχωρείτε συνάδελφοι, να κοιμάται μεθυσμένο και 
έφυγε από το σχολείο, και ήταν εύκολο το κάγκελο και το πήδηξε. Ας μας απασχολήσει κάποια 
στιγμή και η νύχτα στα σχολεία.  

Νεστορόπουλος: Είναι γεγονός ότι η φύλαξη των σχολείων δεν μπορεί να 
αντιμετωπιστεί δυστυχώς. Σε όλα τα χωριά μέσα στους αυλείους χώρους των σχολείων 
υπάρχουν και αθλητικές εγκαταστάσεις, είτε γήπεδα μπάσκετ, είτε βόλεϊ, οτιδήποτε. Όλα τα 
παιδιά των χωριών, όλου του δήμου μας, κάθε απόγευμα, κάθε βράδυ, είναι μέσα. Όχι μόνο 
του δημοτικού, αλλά και μέχρι ηλικίας 15,16,17 χρονών. Κάθε βράδυ σε όλα τα σχολεία. Είναι 
γεγονός ότι δεν μπορεί να αστυνομευθεί ο χώρος. Δεν υπάρχει η δυνατότητα από τη δημοτική 
αστυνομία, διότι το ωράριό της είναι μέχρι τις 10. Δεν ξέρω αν υπάρχει η δυνατότητα να 
επεκταθεί, με όποιο κόστος θα έχει αυτό,  να γίνεται μια περιπολία στους χώρους αυτούς.  

Από εκεί και πέρα εμείς τι απόφαση θα πάρουμε; Να πάρουμε απόφαση η οποία θα λέει 
τι; Να κλείσουμε τα σχολεία; Και να τα κλείσουμε  θα πηδήξουν από επάνω σας το λέω 
υπεύθυνα. Δεν υπάρχουν υπεύθυνοι όταν είναι το σχολείο κλειστό. Να τα ανοίξουμε; Ποιος θα 
έχει την ευθύνη; Όποια και αν είναι η απόφασή μας δεν θα είναι σωστή. Θα αναλάβει την 
ευθύνη ο σύλλογος; Σε καμία περίπτωση. Γιατί να την αναλάβει ο σύλλογος; Δεν κατάλαβα 
γιατί ήρθε αυτή τη στιγμή το θέμα αυτό. Δηλαδή να αναθέσουμε σε κάποιους άλλους να 
πάρουν την ευθύνη κα Σταυροπούλου; Να μπει μια τάξη; Όταν κάνετε μια πρόταση να δίνετε 
και λύσεις. Εγώ δεν έχω αντιληφθεί να έχετε δώσει κάποια λύση, ούτε όλοι όσοι 
τοποθετήθηκαν.  

Σταυροπούλου: Η προηγούμενη απόφαση έλεγε στις 11 η ώρα, όπου στις 11 η ώρα οι 
σχολικοί φύλακες δεν βρίσκονται στο σχολείο.  

Επομένως οι αυλές των σχολείων μένουνε ανεξέλεγκτα ανοικτές το βράδυ.  
Η πρόταση η δική μου είναι, και την μελέτησα, ότι στα σχολεία που είναι στην Βέροια, 

στην πόλη της Βέροιας και έχουνε σχολικούς φύλακες και έχουνε  απογευματινό ωράριο, μέχρι 
τις 10 να είναι ανοικτά.  Από τις 10 και μετά να κλείνουνε. 

Νεστορόπουλος: Εκεί που υπάρχουνε σχολικοί φύλακες και πιστεύω όλοι συμφωνούμε 
σε αυτό.  

Σταυροπούλου: Εκεί που δεν υπάρχουν σχολικοί φύλακες,  η ιδιαιτερότητα του κάθε 
σχολείου υπάρχει. Θα συνεννοηθούμε με το σύλλογο να κάνει αίτημα, ο σύλλογος  γονέων και 
κηδεμόνων και δεν είναι απαραίτητο να είναι ο πρόεδρος του συλλόγου από το διοικητικό. Θα 
ορίσουνε κάποιον.  

Νεστορόπουλος: Εμείς τώρα τι απόφαση θα πάρουμε; Να απευθυνθούμε στους 
συλλόγους;  

Σταυροπούλου: αυτό που είπα ακριβώς. 
Νεστορόπουλος: Το ένα κομμάτι ναι. Γίνεται αποδεκτό. Τώρα τι μέλλει γενέσθαι αν 

προκύψει αύριο βράδυ ένα πρόβλημα σε ένα σχολικό συγκρότημα; Η απόφαση αυτή που μας 
φέρατε να πάρουμε δεν είναι ολοκληρωμένη.  

Σταυροπούλου: Γιατί δεν είναι ολοκληρωμένη; Λέμε ότι παραχωρούμε το πρώτο 
σκέλος για χρήση, στα παιδιά να αθληθούν και να παίξουνε, εκεί που  υπάρχουν σχολικοί 
φύλακες, στο ωράριο αυτό και εκεί που δεν υπάρχουν μετά από αίτημα του συλλόγου 
παραχωρούμε για να μπορέσουν να προστατεύσουν το χώρο. 

Νεστορόπουλος: Επομένως εάν δεν υπάρξει αίτημα συλλόγου δεν παραχωρούμε. Σας 
λέω αυτή η απόφαση δεν μπορεί να εφαρμοστεί. Αυτό σας λέμε. Είναι δυνατόν να εφαρμοστεί 
αυτό το πράγμα; Δηλαδή πάτε εσείς στο Διαβατό που είναι τα παιδιά όλα από τώρα μέχρι τις 
12 μέσα, που θα το εφαρμόσετε; Θα πάτε στη Λυκογιάννη που έχει παιδική χαρά; Θα πάτε στο 
Μακροχώρι που έχει γήπεδα μπάσκετ;  

Σταυροπούλου: Να αναλάβει ο σύλλογος γονέων και κηδεμόνων. Πως μπορούμε μείς 
να προστατεύσουμε αυτό τον χώρο; πείτε μου τον τρόπο που μπορεί να προστατεύει και ποιος 
θα έχει την ευθύνη, όταν μπει κάποιος με τη μηχανή και το άλλο το παιδί παίζει και πάθει κάτι;  



Πρόεδρος: Κε Νεστορόπουλε θα ήθελα να με ακούσετε λίγο. Είναι προφανές ότι δεν 
μπορούμε να έχουμε ένα μέτρο για όλα τα σχολεία. Για παράδειγμα το σχολείο της 
Λυκογιάννης, έχει γήπεδο, είναι ανοιχτά, φωτίζεται, δεν κινδυνεύει κανένα παιδί από κάτι 
ύποπτο και προφανέστατα δεν μπορεί κάποιος να πάει να ασχοληθεί με τη Λυκογιάννη. Εκεί η 
κοινωνία λοιπόν μπορεί να προστατεύσει τα παιδιά της ή να τα παρακολουθεί εν πάση 
περιπτώσει.  

Το πρόβλημα είναι οξυμένο στα μεγάλα σχολεία της πόλης μας και εγώ έχω και την 
ιδιότητα του εκπαιδευτικού και μιλάω από πρώτο χέρι.  

Η απόφαση αυτή που ισχύει και πάμε να τροποποιήσουμε προέκυψε μέσα από την 
αγωνία του κόσμου να βάλουμε μια τάξη γιατί ήτανε το μέτρο το γενικευμένο που έβγαλε το 
Υπουργείο Παιδείας αν θυμάμαι καλά, να είναι  ανοιχτές  όλες οι αυλές. Μας φόρεσαν το 
μέτρο των Αθηνών και στην περιφέρεια και βεβαίως επειδή υπήρχανε προβλήματα, τα 
προβλήματα όπως τα περιέγραψε η Ιωάννα Σοφρόνωφ, επειδή  υπηρέτησε την εκπαίδευση, 
προκύπτουν κυρίως στις μικρές ώρες 1, 2, 3. Θέλω να σας πω λοιπόν ότι έμπαινα πρώτος στην 
αυλή γιατί είχα την αγωνία να μην βρουν ύποπτα αντικείμενα, από περιοδικά που κάποια 
παιδιά επιδεικτικά τα απλώνανε στις σκάλες μέχρι σύριγγες, μέχρι τα κατάλοιπα μιας 
συνεύρεσης. Αυτό γινότανε, ακραίες καταστάσεις.  

Δεν είναι στη σκέψη κανενός μας να κάνουμε έναν κατασταλτικό μηχανισμό και να 
σταματήσουμε τους εφήβους, αλίμονο. Είχε αποφασίσει το δημοτικό συμβούλιο την περίοδο, 
εκείνη είχα την ευθύνη εγώ σαν αντιδήμαρχος και λέγαμε πως μπορούμε να επιβάλλουμε μια 
τάξη, χωρίς διάθεση αστυνόμευσης ή ενός μηχανισμού κατασταλτικού. Είναι τα δικά μας 
παιδιά, της γειτονιάς μας, πρέπει να ξέρουμε τις ανάγκες και να τις υπηρετήσουμε αλλά να 
βάλουμε και κάποια μέτρα. Τότε σκεφτήκαμε πιο μπροστά. Βάλαμε security την γνωστή 
εταιρία που έχουμε στην Βέροια, έκανε τη διαφορά με τις περιπολίες, αλλά υπήρχε πρόβλημα 
με την πληρωμή τους. Η επίτροπος είπε ότι έχετε τη δημοτική αστυνομία και δεν μπορούμε να 
δεχτούμε αυτή τη σύμβαση και αποζημιώθηκε δικαστικά ο κ.Τσιφλίδης. Πήγαμε με τον 
κ.Κινικλή αγαπητέ κ.Νεστορόπουλε, να δούμε αν μπορούμε να κάνουμε ένα όχημα να 
περιπολεί από τη δημοτική αστυνομία. Η νομοθεσία το απαγορεύει. Πάει και αυτό.  

Επικοινωνήσαμε με τον αστυνομικό διευθυντή τον κ.Στάθη τότε, να βάλει δικυκλιστές, 
να μην περνάνε αδιάφορα αλλά ας κάνουν και ένα βήμα, όχι να τρομοκρατήσουν τα παιδιά 
μας, αλλά με διακριτικότητα, αφού είναι παιδιά, ώρα 12,1 να πουν ότι εδώ δεν μπορείτε να 
τρώτε να πίνετε, να σπάζετε στις σκάλες τα μπουκάλια της μπύρας και την επόμενη ημέρα να 
έχουμε τραυματισμούς.  

Βεβαίως αφού όλα αυτά δεν λειτούργησαν και με τον αστυνόμο της γειτονιάς, εκείνοι 
θα έλεγα έκαναν μια διαφορά, ήταν πεζή περιπολία και πραγματικά είχαν εκπαιδευτεί έτσι 
ώστε να προσεγγίζουν τους εφήβους και έγινε μια διαφορά. Φτάσαμε λοιπόν τότε να λέμε ας 
κάνουμε το ελάχιστο. Να πάρουμε μια απόφαση, να υπάρχει μέχρι κάποια ώρα ανοιχτή αυλή 
και έπειτα δεν κλείνει, ουσιαστικά δεν κλείνει αφού μπορεί να υπερπηδήσει το παιδί το 
εμπόδιο, αλλά δυνητικά να μπορεί να υποστεί τον έλεγχο.  

Οι αποφάσεις αυτές πολλαπλασιάστηκαν και πήγαν σε όλους τους διευθυντές και τότε 
είχα πει ως αντιδήμαρχος, να βάλουν κάποιες πινακίδες, να αναφέρουν λοιπόν με ένα πολύ 
καλό λογότυπο, όχι «απαγορεύεται», αν δουν «απαγορεύεται» θα το κατεβάσουν κιόλας, ότι 
μετά από κάποια ώρα καλό είναι να σεβαστούνε το χώρο και να τον αποδεσμεύσουνε, γιατί ένα 
παιδί σχολικής ηλικίας, ένα παιδί του γυμνασίου, θα πάει να κοιμηθεί για να πάει στο σχολείο 
την επόμενη ημέρα. Αυτοί που πηγαίνανε ήταν παιδιά με κάποιες περίεργες συμπεριφορές.  

Συμφωνείτε με την εισήγηση της αντιδημάρχου Σταυροπούλου Βαρβάρας; 
 Μέλη: Ναι. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν πέντε (5) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Σ.Κουμτσίδης, Χ.Τσιούντας, 

Γ.Σουμπέκας, Α.Νεστορόπουλος, Β.Γιαννουλάκης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 27-6-2012 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου Σταυροπούλου Βαρβάρας. 
2.- Τις υπ’ αριθ. 552/2007 και 579/2009 αποφάσεις του Δ.Σ. 
3.- Ότι επειδή καθημερινά διαπιστώνονται παράπονα-καταγγελίες από Δ/ντές σχολείων 
εκπαιδευτικούς, συλλόγους γονέων και κηδεμόνων και δημοτών για πρόκληση ζημιών και 
καταστροφών στα σχολικά κτίρια από άτομα, κυρίως εξωσχολικά, κατά τις βραδινές ώρες, έως 
τις μεταμεσονύκτιες, είναι αναγκαία η τροποποίηση της παραπάνω απόφασης με σκοπό την 



παραχώρηση για συγκεκριμένες ώρες των αύλειων χώρων των σχολείων για την 
εποικοδομητική απασχόληση και άθληση των μαθητών 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 

 
Αποφασίζει  

 
 Α) Ομόφωνα: Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

Β) Κατά Πλειοψηφία: Εγκρίνει την τροποποίηση της αρ. 579/2009 απόφασής του η 
οποία διαμορφώνεται, ως εξής: 

«Εκφράζει τη θέση του υπέρ της παραχώρησης της χρήσης των αύλειων χώρων των 
σχολικών συγκροτημάτων της Δημοτικής Κοινότητας Βέροιας που φυλάσσονται από 
σχολικούς φύλακες, καθώς και των υπαίθριων αθλητικών εγκαταστάσεων αυτών, για την 
εποικοδομητική απασχόληση και την άθληση των μαθητών κατά τις ώρες μη λειτουργίας των 
σχολείων και ειδικότερα κατά τις ώρες από 18:00 έως την ώρα λήξης του ωραρίου των 
εργαζομένων σχολικών φυλάκων. 
 Ο Δήμος θα φροντίζει για την καθαριότητα των παραπάνω χώρων καθώς και την 
αποκατάσταση των ζημιών που τυχόν θα προξενηθούν. 
 Πέραν του καθορισμένου ωραρίου κάθε παρουσία στους παραπάνω χώρους δύναται να 
ελεγχθεί από τα αρμόδια όργανα.». 

Κατά τα λοιπά ισχύει η υπ’ αριθ. 579/2009 απόφασή του. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  399 / 2012 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Α. Βοργιαζίδου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ε. Κελεσίδης  
Π. Παυλίδης  Ν. Αγγέλου  
Τ. Χατζηαθανασίου     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος     
Σ.  Κουμτσίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  31-07-2012 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  
  

 
 
 
 
 
 
 
 


